

百變製成品

自家製麵包除了新鮮、無添加外，更可按個人口味炮製多款美味包點，讓健康好滋味無限放大。

Endless Possibilities

Use German Pool's Bread Makers to bake fresh and additives-free breads at home. Add personalized ingredients to create original and healthy loaves too!



Basic Bread 白麵包



French Bread 法式麵包



Whole Wheat Bread 全麥麵包



Rye Bread 黑麥麵包



Dough 麵糰



Jam 果醬



Chocolate Bread 朱古力麵包



Chinese Rice Cake 年糕

圖片只供參考，實際效果可能有所不同。Photos are for reference only, actual results may vary.

規格 Specifications		
型號 Model Number	BMR-7075	BMR-9125
電壓 / 頻率 Voltage / Frequency	220~240V / 50 Hz	220~240V / 50 Hz
功率 Power	710W	890W
麵包重量選擇 Loaf Size Options	750g / 500g	1,250g / 1,000g / 750g
烘烤金黃度選擇 Crust Colour Options	4	4
預設程式選擇 Preset Programme Options	14	13
機身尺寸 Product Dimensions	(H) 326 mm (W) 235 mm (D) 325 mm	(H) 428 mm (W) 260 mm (D) 300 mm
淨重 Net weight	8.2 kg	5.5 kg

另購配件 Optional Accessory

珍寶型自家製麵包機BMR-9125專用麵包桶
Jumbo Series Homemade Bread Maker BMR-9125 Baking Pan



BMR-PAN2

- 配合珍寶型自家製麵包機操作，同步製作兩款麵包
- Designed to work with Jumbo Series Homemade Bread Maker for baking of 2 flavours at once

產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
Specifications are subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.
中英文版本如有出入，一概以中文版為準。
If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港 Hong Kong	中國 China	澳門 Macau
九龍土瓜灣海濱角道116號 新寶工商中心高層地下2-4號室 Room 2-4, Upper G/F, Newport Centre, 116 Ma Tau Kok Road, Tokwan, Kln. 電話 Home-phones: T. +852 2773 2888 直撥 Water-Callers: T. +852 2773 2828	香港灣仔 摩利臣山道22號 (南洋酒店對面) Ground Floor, 22 Morrison Hill Road, Wanchai, Hong Kong T. +852 3110 2030	澳門宋王台實得263號 中土大廈15樓1座 Alameda Dr. Carlos D'Assumpcao No. 263, Edif. China Civil Plaza, 15 Andar, 1. Macau T. +853 2875 2699



© 版權所有。未經本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed without prior authorization from German Pool.

BMX-BMR-SERIES-PS-14(6)

www.germanpool.com



全新自家製麵包機系列

新一代新鮮健康麵包機



- 方便易用
- 健康美味
- 百變口味



有機，無添加 開展健康每一天

一頓營養豐富的早餐少不了新鮮美味的麵包，德國寶自家製麵包機讓你安坐家中，自選有機健康食材輕鬆製作，確保不含防腐劑或添加劑。自家製麵包機配備10多種內置程式和智能酵母及配料投放功能，只要輕按功能鍵，各款特色麵包準時自動新鮮出爐，份量足夠全家大小分享！

Start Your Day Organically & Additives-Free

A healthy day starts with a good breakfast. German Pool's Homemade Bread Makers let you effortlessly bake bread at home, using fresh ingredients with no additives. Equipped with 10+ built-in programmes, and two automatic dispensers – one for yeast and another for toppings - all you have to do is select a programme and delicious bread can be had all day, every day!



HOMEMADE BREAD MAKER

專業型自家製麵包機 Professional Series

BMR-7075

智能自動
酵母投放盒
Auto Yeast
Dispenser



智能酵母及配料投放 Auto Yeast and Topping Dispensers



自動酵母投放盒
Auto Yeast Dispenser



自動配料投放盒
Auto Topping Dispenser

創新自動酵母投放盒設計，能根據預設程式自動於製作過程適時投放酵母；另備自動配料投放盒，可加入各種乾果或果仁，毋須限時刻手動添加，製作麵包份外輕鬆。

Innovative auto yeast dispenser timely dispenses yeast according to the preset programme. Fruits and nuts can also be automatically dispensed through the topping dispenser.

3D烘烤效果更均勻 3D Enhanced Baking Effect



內置上下雙發熱管，3D立體烘烤，效果均勻，整個麵包都鬆軟美味。

The upper & lower duo heating elements create a 3D baking effect which offers an enhanced overall bread texture.

14個內置程式 14 Built-In Programmes



預設程式除可自動製作白麵包、全麥麵包及法式麵包等多款不同麵包外，更可一按即製年糕、麵糰及果醬，真正一機多用。

The built-in programmes automatically bake different styles of bread, including whole wheat, French and European, even rice cake, dough and jam can be made in one go.

簡易自創DIY口味 Fully Custom-Made Flavours



輕觸式操作面板，可自選烘烤金黃度、麵包重量及製作時間，更設4個DIY程式，讓你創造最合個人口味要求的麵包。

Control panel with soft touch buttons let you choose crust colour, size, and production time. There are also 4 DIY programmes for you to customise the taste and texture of your bread.

無添加製作過程有益健康 Wholesome Baking



製作麵包的過程可加入乾果、果仁等有益食材，全自家製作，確保天然及不會濫加偶氮二甲醯胺等各種不必要的化學劑，對健康更有保障。

With this Bread Maker, you can be sure there are no artificial additives in your wholesome loaf. You can also add dried fruits, nuts, and other nutritious ingredients as a health bonus!

珍寶型自家製麵包機 Jumbo Series

BMR-9125

1,250g
超大容量
1,250g Extra
Large Capacity



1,250g 超大容量 1,250g Jumbo Size



市面上麵包機容量一般最大只有約1,000g，1,250g的超大容量製作麵包份量足夠全家大小分享，更有1,250g、1,000g及750g三種麵包重量選擇。

The 1,250g extra-large capacity of the bread maker offers an abundant portion of homemade bread for the whole family, 1,000g and 750g are also available as smaller-sized options.

雙重口味同步製作 Bake Two Flavours Simultaneously



可選配1,250g特大麵包桶或兩個小麵包桶(另購配件)，一次過可同步製作兩款口味，增添自家製麵包樂趣。

Available separately, the twin baking pans allow the creation of 2 bread flavours in one go, doubling the fun of DIY-ing bread.

無添加劑健康包點 Wholesome Baking



製作過程中可加入乾果、果仁等有益食材，確保天然及不會濫加偶氮二甲醯胺等各種不必要的化學劑，全自家製作，對健康更有保障。

With this Bread Maker, you can be sure there are no artificial additives in your wholesome loaf. You can also add dried fruits, nuts, and other nutritious ingredients as a health bonus!

13個內置程式 13 Built-In Programmes



內置13個程式可自動製作黑麥、意式及無麩質等多款麵包、麵糰及果醬，更備有自動配料投放功能，製作過程中適時添加乾果及果仁。

The 13 built-in programmes automatically make different bread including rye, Italian and gluten-free bread as well as dough and jam, with auto topping dispenser which timely mixes in fruits and nuts.

80分鐘極速模式 80-min Express Mode



特設極速模式，可於80分鐘特快完成，縮短製作時間，在家中無時無刻都可享用新鮮出爐麵包。

With the Express Mode, it takes only 80 minutes to bake a fresh loaf at home.